
Till Näringslivs- och infrastrukturnämnden samt övriga beslutsfattare i Lovisa stad  
Pro Haddom 22.3 2021 
  
Pro Haddom har tagit del av beredande tjänstemännens förslag till näringslivs- och 

infrastrukturnämnden om att inte renovera Haddom skola p.g.a. för höga kostnader för 

renoveringen.  
  
Pro Haddom ställer följande krav inför Näringslivs- och infrastrukturnämndens möte den 25.3: 
  
Före ett beslut om byggnadens renovering fattas behöver det utredas om en mindre och lättare 

renovering kunde räcka för att få inomhusluften under kontroll. Pro Haddom ifrågasätter skalan på 

renoveringen. Mikrober har endast hittats i en liten tillbyggnad för dusch och omklädningsrum, och 

luftströmmarna har sedan dragit in luften från denna tillbyggnad till resten av huset. Pro Haddom 

har begärt in offerter för en oberoende granskning och ett slutligt beslut om renoveringen borde inte 

fattas före denna granskning är klar. Utredningen bör göras av ett företag med sakkunskap om 

historiska hus.  
  
Beslutet om renovering av Haddom skola och om skolans fortsatta verksamhet är ett för stort beslut 

för att göras endast av näringslivs- och infrastrukturnämnden, vi kräver att också bildningsnämnden 

hörs i frågan. 
  
Om det efter en andra utredning visar sig att en totalsanering med förnyande av all husteknik  
är det enda alternativet för att förbättra inneluften och staden inte anser sig ha råd med detta kräver 

vi att andra alternativa byggnader i skolans upptagningsområde som t.ex. Kuggom dagis utreds med 

tanke på skolans fortsatta verksamhet, skolverk. 
  
Pro Haddom hoppas att fokus läggs på Haddom Skolas verksamheten under kommande läsår, 

frågan är brådskande då det skapar stress bland eleverna att inte veta var de går i skola nästa höst. 

Verksamheten bör ske i skolans upptagningsområde och Kuggom Dagis bör utredas som tillfälligt 

utrymme. 


